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 לכ' 

 ראש עריית רעננה –חיים ברוידא 

 היועמ"ש העירונית  – גב' תהילה סובל  

 מנכ"ל עריית רעננה  – מר אריאל הילדסהיימר  

 3.8.22הצעה לסדר היום לישיבת המועצה ביום  הנדון : 

להעלות  מחברי מועצת העיר, מבקשים בזאת  58% –מועצת העיר, המהווים כ   יחבר 11אנו הח"מ 

 סדר היום בנושא שדרוג רחוב אחוזה. דיון באת הצעתנו ל 

 תחיל בשדרוג של רחוב אחוזה.  הנהלת עריית רעננה פרסמה באחרונה על כוונתה לה

רחוב אחוזה הינו מרכזה של רעננה, אין ספק כי הרחוב צריך לעבור שדרוג, הן מבחינת התשתית  

.  , הן מבחינת התשתית הפרטית והן מבחינת שירותי התחבורה שהוא מעניק לתושבי העיר הציבורית

 רעננה.  כיאה למרכזה של העיר שאנו רוצים להחיותו ולהפכו ללב הפועם של הכל, 

שדרוג רחוב אחוזה הינו חלק ממהלך כולל שהיה אמור לבוא יחד עם טיפול נוסיף על כך, ש

.  מדינה ולא של תושבי העיר התחבורה ובמימון מלא של הבתחבורה הציבורית בשיתוף משרד 

המשמעות היא שהציבור הרענני כלל לא היה אמור לממן ולו בשקל אחד בודד את שדרוג רחוב  

אחוזה. הווי ידוע כי ראש העיר "זרק" את משרד התחבורה והגיע איתם לפיצוץ ושהתקציב  

 .  ייעדה המדינה לרעננה בוטל בשל כךש 

 

, מדובר בשיפוץ חלקי בלבד, שמהותו בעיקר החלפת  אודות תכנית העיריה הנוכחית ומהמידע שבידינ

שאינו  בלבד, כזה טיפול חלקי  שהרעיון לבצעאנו סבורים  ריצוף וקצת קוסמטיקה של ריהוט רחוב. 

כולל טיפול עומק בתשתיות, שאינו כולל טיפול שורש בנושאי התחבורה הציבורית, בסלילת 

נתיבי אופניים, בטיפול מחודש של המרחב הציבורי )ההתנהלות בו ולא רק הנראות שלו(, שדרוג  

הם בבחינת זריקת כסף לפח האשפה ותו  , כל אלה מקביל של המרחב הפרטיפיתוח שאינו כולל 

ר אולי משרת את ראש העיריה בבחירות הקרבות, אך זה בוודאי לא משרת את צרכיה של  הדב. לא

והצורך בהם לא ייעלם מאליו.  עדיין דורשים טיפול  ן כל הנושאים שהוצגו לעילשכהעיר ותושביה, 

מחדש בעתיד הקרוב  אשר על כן, אנו חוששים מצב שבו ייזרק עכשיו כסף לפח, והכל יצטרך להיפתח  

 .  המתחייב עומקה ול  לטיפמאד 

 הצעת ההחלטה :  

בנושא שדרוג  מקיףדיון העלאת הנושא לסדר היום באופן בו יתקיים מועצת העיר מחליטה בזאת על 

 אחוזה במועצת העיר. בדיון זה תידרש הנהלת העיר להציג בפנינו את : 

 התכניות המפורטות לשדרוג.  .א

 העלויות לכל נושא ונושא בביצוע השדרוג. .ב

 נים לביצוע.  לוחות הזמ .ג

 אופן הטיפול בבעלי העסקים.  . ד

   ברחוב אחוזה המהלך השיפוץ ולאחריו. משמעויות בהיבט התנהלות תנועה ותחבורה  . ה 

צעת ההחלטה בנושא חשוב זה לתושבי אנו מבקשים בזאת מחברי מועצת העיר להצביע בעד ה 

   רעננה. 

 . ב' שמות משפחה(-חברי מועצת העיר, רעננה )לפי א'  11ד רב,  בכבו
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 אנה פוזמנטיר

  

 מיכאל רייזמן 

 
 

 ניר קריסטל 

  

 רחמים שלום 

 
 

 

 

 


